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P r o t o k ó ł  Nr XXXV/10 

sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 26 lipca 2010 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Narewka, ul. Białowieska 1 

 

Obecni radni: 

1. Niedźwiedź Andrzej    - zam. Kapitańszczyzna 

2. Gryc Mieczysław    - zam. Narewka 

3. Kisła Krystyna     - zam. Narewka  

4. Ciełuszecki Jan     - zam. Lewkowo Nowe 

5. Drewnowski Jan    - zam. Mikłaszewo 

6. Drozd Jerzy     - zam. Narewka 

7. Krasnopolski Mirosław   - zam. Narewka 

8. Kulesza Sławomir    - zam. Siemianówka 

9. Leoniewski Mirosław    - zam. Mikłaszewo 

10. Łuksza Jerzy     - zam. Olchówka 

11. Matysiuk Radosław Paweł   - zam. Siemianówka 

12. Ptaszyńska Iwona    - zam. Cieremki 

13. Radziwoniuk Władysław   - zam. Świnoroje 

14. Rowiński Jerzy    - zam. Lewkowo Stare 

15. Suchodoła Jan     - zam. Tarnopol 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj    - Wójt Gminy 

2. Stulgis Anna     - p.o. Dyrektora GOK 

3. Szkiruć Zdzisław    - Dyrektor BPN 

4. Karpiuk Jadwiga    - Redaktor G. „Nad Narewką” 

5. Kiczkaluk Włodzimierz   - sołtys sołectwa Grodzisk 

6. Romańczuk Anatol    - sołtys sołectwa Guszczewina 

7. Dobrzyński Mirosław            - sołtys sołectwa Janowo 
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8. Chodakowski Włodzimierz   - sołtys sołectwa Krynica  

9. Filinowicz Alina    - sołtys sołectwa Stare Masiewo 

10. Marczuk Jan     - sołtys sołectwa Nowe Masiewo 

11. Łuksza Helena     - sołtys sołectwa Michnówka 

12. Trusiewicz Mirosława   - sołtys sołectwa Mikłaszewo 

13. Korolczuk Maria    - sołtys sołectwa Nowa Łuka 

14. Wasilczyk Jerzy    - sołtys sołectwa Narewka 

15. Karpiuk Waldemar    - sołtys sołectwa Ochrymy 

16. Łuksza Jerzy     - sołtys sołectwa Olchówka 

17. Wróblewski Aleksy    - sołtys sołectwa Planta 

18. Suchodoła Witalis    - sołtys sołectwa Podlewkowie 

19. Szymaniuk Artur    - sołtys sołectwa Siemianówka  

20. Grzybek Halina    - sołtys sołectwa Skupowo 

21. Trusiewicz Halina    - sołtys sołectwa Tarnopol 

22. Wierzchowska Halina   - sołtys sołectwa Zabłotczyzna 

Obrady XXXV sesji Rady Gminy otworzył o godz. 10,00 Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź, który im przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad XXXV sesji. 

Do przedstawionego porządku dziennego radni żadnych uwag ani propozycji 

jego zmiany nie zgłosili. 

Porządek obrad XXXV sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski i interpelacje radnych. 

3. Zaopiniowanie korekty granic obszarów ochrony siedlisk Natura 2000. 

4. Powzięcie uchwał w sprawach: 

     - trybu prac nad projektem uchwały budżetowej i szczegółowości materiałów 
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informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 

     - dostosowania opisu obwodów głosowania Gminy Narewka do stanu 

faktycznego. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XXXIV a 

XXXV sesją Rady Gminy. 

6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

7. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1 – przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z XXXIV sesji Rady 

Gminy. 

Do protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 15 głosami – za, go przyjęli. 

 

Do punktu 2 - wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie porządku dziennego głos zabrali: 

1. Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Stare wnosił o wykoszenie 

trawy i chwastów na parkingu na Starym Dworze. 

2. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce wnosił o podsypanie dróg na 

terenie wsi Skupowo – do Józefa Szarejko i Eugenii Podłaszczyk. Podziękował 

za wykoszenie boiska przy byłej szkole w Skupowie. 

3. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka wnosił o zabezpieczenie 

przed rozmywaniem przez wody opadowe przepustu przy ul. Jesionowej w 

Siemianówce poprzez ułożenie tam krawężnika. 

4. Pan Jan Suchodoła – radny ze wsi Tarnopol zgłosił, iż na terenie naszej gminy 

brakuje osoby, która świadczyłaby usługi inseminatorskie i wnosił o wystąpienie 

do Powiatowego Lekarza Weterynarii o poczynienie starań, aby osobę taką 
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pozyskać. Mówił również, iż potrzebny jest też na stałe lekarz weterynarii, gdyż 

w chwili obecnej rolnicy z terenu gminy często mają problem w uzyskaniu usług 

weterynaryjnych. 

Wnosił o naprawę przepustu drogowego na drodze w Tarnopolu /od Rusaka do 

kol. Siemianówka/. Potrzebne są tam 4 kręgi. 

5. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare przekazał wniosek 

mieszkańców Lewkowa Starego i Lewkowa Nowego oraz okolicznych wsi o 

utworzenie w sklepie w Lewkowie Starym Agencji Pocztowej. Jest to 

praktykowane np. na terenie Gminy Hajnówka. 

6. Pan Mieczysław Gryc – radny ze wsi Narewka wnosił o wystąpienie do 

wykonawcy Orlika w Narewce o naprawę mocowania siatki, które jest w złym 

stanie i w każdej chwili może zagrozić bezpieczeństwu użytkowników boiska 

oraz naprawę sztucznej murawy, gdzie są garby. Pytał, na jakim etapie jest 

wykonanie tablicy informacyjnej i tablicy ogłoszeń na Orlik? 

7. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce poinformował, iż na przystanku 

PKS w Narewce ciągle leżą 2 psy, które są uciążliwe dla przechodniów, 

domagają się jedzenia. Wnosił o ich zlikwidowanie. 

8. Pan Mirosław Krasnopolski – radny ze wsi Narewka wnosił o naprawę, 

poprzez spawanie, bramki do gry w piłkę nożną na boisku przy OSiR, gdyż 

dzieci i młodzież korzystają jeszcze z tego boiska. Wnosił o zobowiązanie 

właściciela działki naprzeciwko cerkwi w Narewce do wykoszenia tam trawy, 

bądź wykoszenie jej przez pracowników Urzędu Gminy. 

9. Pan Andrzej Niedźwiedź – radny ze wsi Kapitańszczyzna poinformował, iż 

na drodze do Wasiek k. Krynicy podczas ostatniej burzy rozmyty został przepust 

drogowy, który naprawi Nadleśnictwo Browsk. Wnosił o wyrównanie drogi do 

Wasiek, gdy już ten przepust zostanie naprawiony. 
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Do punktu 3 - zaopiniowanie korekty granic obszarów ochrony siedlisk Natura 

2000. 

 Zabierając głos w tym punkcie porządku obrad Pan Mikołaj Pawilcz  

– Wójt Gminy poinformował, iż Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska w 

swoim piśmie GDOŚ/DONwz-4140-14/941/10/mż z dnia 28 czerwca 2010 r.  

przedstawia propozycje korekty granic specjalnego obszaru ochrony siedlisk 

Natura 2000 – Ostoja Dolina Górnej Narwi. Projekt ujmuje zamiar wyłączenia z 

terenów chronionych terenów przy Zbiorniku Wodnym „Siemianówka” oraz 

powiększenie obszaru Natura 2000 w okolicach Lewkowa Starego/ wyrobiska 

pokopalniane, czynne kopalnie, tereny zrekultywowanych kopalń iłów i piasków 

Ceramiki Budowlanej/. 

Pan Wójt proponował pozytywnie zaopiniować wyłączenie z terenów 

ochronnych terenów przy Zbiorniku Wodnym „Siemianówka”, natomiast 

negatywnie zaopiniować część planowanego powiększenia obszaru Natura 2000 

w okolicach Lewkowa Starego z uzasadnieniem jak w załączniku do projektu 

uchwały. Uzasadnienie to może być przez Radę Gminy rozszerzone, zmienione. 

Mówił, iż w zależności od potrzeby można będzie zlecić opracowanie 

inwentaryzacji przyrodniczej na te tereny. 

 W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Andrzej Niedźwiedź – Przewodniczący Rady Gminy mówił, iż jest 

zaskoczony, że sprawa Natury 2000 na terenach wsi Lewkowo Stare i Eliaszuki 

znowu powraca. Miała ona być już załatwiona i tereny kopalni i pokopalniane 

Ceramiki Budowlanej miały być wyłączone z terenów Natury 2000. 

Gdyby teren ten nie został wyłączony z Natury 2000 będzie trzeba mieć to na 

uwadze przy rozmowach na temat poszerzenia granic BPN. 

2. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare stwierdził, iż 

niezrozumiałe jest wracanie do tematu wyłączenia z terenów Natury 2000 
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terenów udokumentowanych złóż iłów i piasków. Wygląda na to jakby to 

konkurencji Ceramiki Budowlanej Lewkowo zależało, żeby tereny te były w 

obszarze Natura 2000. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź odczytał projekt 

uchwały w sprawie zaopiniowania korekty granic specjalnego obszaru ochrony 

siedlisk Natura 2000 – Ostoja Dolina Górnej Narwi. 

Przedstawiony projekt uchwały poddany został pod głosowanie. 

 W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada 

Gminy 15 głosami –za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę Nr XXXV/273/10 

w sprawie zaopiniowania korekty granic specjalnego obszaru ochrony siedlisk 

Natura 2000 – Ostoja Dolina Górnej Narwi 

- stanowiącą zał. Nr 1 

 

Do punktu 4 - powzięcie uchwał: 

 Wszystkie projekty uchwał w tym punkcie porządku dziennego omawiał, 

uzasadniał i przedstawiał Pan Mikołaj Pawilcz –Wójt Gminy. 

 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXV/274/10 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu 

- stanowiącą zał. Nr 2 
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 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

dostosowania opisu obwodów głosowania Gminy Narewka do stanu 

faktycznego. 

 W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada 

Gminy 15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXV/275/10 

w sprawie dostosowania opisu obwodów głosowania Gminy Narewka do stanu 

faktycznego 

- stanowiącą zał. Nr 3 

 O godz. 10,30 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach, 

która trwała do godz. 10,45. 

 

Do punktu 5 - sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między 

XXXIV a XXXV sesją Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź udzielił głosu 

Panu Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia 

sprawozdania z działalności Wójta Gminy w okresie między XXXIV a XXXV 

sesją Rady Gminy. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 4 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego sprawozdania żadnych uwag nie wniesiono i jednomyślnie 

sprawozdanie przyjęto.  

Pan Wójt przedstawił również proponowany wykaz zadań do Białowieskiego 

Programu Rozwoju. Poinformował, iż w obecnym czasie przedstawiciele 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych odwiedzają mieszkańców naszej gminy i 

proponują podpisanie umowy na odbiór odpadów stałych. Takie umowy 

powinny podpisać wszystkie gospodarstwa domowe, gdyż „gospodarkę 

śmieciową” na terenie gminy będzie prowadzić PUK i Urząd Gminy nie będzie 

już odbierać odpadów. Zabrane też zostaną ze wsi pojemniki KP -7. PUK 
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dostarczy pojemnik 120 l, odpłatność miesięczna – 10 zł. Mieszkańcy mogą też 

podpisywać umowy na odbiór odpadów z innymi firmami, które mają 

zezwolenie na ich odbiór. 

Zwrócił się do sołtysów z prośbą o przekazanie osobom – mieszkańcom gminy, 

które zadeklarowały zdjęcie z dachu budynków eternitu, żeby zrobiły to do 

końca sierpnia, gdyż we wrześniu trzeba rozliczyć się z dofinansowania zadania. 

 Zabierając głos Pan Mieczysław Gryc – Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy, radny ze wsi Narewka pytał, czy jest ujęta w planach na lata przyszłe 

budowa budynku socjalnego przy stadionie Narewce? 

Odpowiadając na pytanie Pana radnego Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy  

poinformował, iż w wykazie zadań do Białowieskiego Programu Rozwoju ujęte 

są tylko zadania z zakresu ochrony środowiska, gdyż tylko takie mogą być w 

ramach tego programu dofinansowane. Budowa budynku socjalnego przy 

stadionie w Narewce może być realizowana w ramach Interreg IVC. Wniosek 

został złożony, decyzji jeszcze nie ma. 

  

Do punktu 6 - odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych udzielił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy. I tak: 

- trawa na parkingu na Starym Dworze w najbliższym czasie zostanie 

wykoszona. Była niesprawna kosiarka i dlatego trawa nie została wykoszona, 

- dróg do podsypywania jest dużo, a pracowników niewielu, ponadto jest sezon 

urlopowy i pracownicy chcą korzystać z urlopów. Mimo to o potrzebie 

podsypania dróg pamiętamy i drogi w Skupowie też zostaną podsypane, 

- zostanie zabezpieczony trylinką przed rozmywaniem przepust przy ul. 

Jesionowej w Siemianówce, 

- wystosowane zostanie pismo do Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Hajnówce o pozyskanie na nasz teren inseminatora i lekarza weterynarii, 
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- będzie naprawiony przepust w Tarnopolu k. Rusaka, 

- wystąpimy z prośbą do Gminnej Spółdzielni „SCH” w Narewce o rozważenie 

możliwości utworzenie Agencji Pocztowej w sklepie w Lewkowie Starym, 

- pismo w sprawie naprawy stężeń ogrodzenia i sztucznej murawy do 

wykonawcy Orlika zostało już wystosowane. Będziemy monitować wykonanie 

napraw, 

- w tej chwili nie jest wiadomym, na jakim etapie jest realizacja tablic na Orlik, 

- wyłapywanie bezpańskich psów jest bardzo kosztowne. Niemniej jednak psy z 

przystanku PKS zostaną odłowione i przekazane do schroniska, 

- na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji dochodzi do aktów wandalizmu, 

wybijane są okna, wyważane drzwi. Budowa ogrodzenia jest planowana przy 

realizacji zadania inwestycyjnego. Poinformował, iż można kupić budynek 

świetlicy na OSiR za niewielką kwotę /500 zł/. Budynek ten jest przeznaczony 

do rozbiórki, 

- działka naprzeciwko cerkwi jest własnością Pana Rosińskiego. Nie widomo 

jest gdzie ten pan przebywa, a trudno jest za niego wykaszać jego działkę, 

- jeśli będzie już naprawiony przepust na drodze do Wasiek droga ta zostanie 

wyrównana. 

 

Do punktu 7 - wolne wnioski. 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Pan Jan Suchodoła – radny ze wsi Tarnopol pytał, czy odbył się już przetarg 

na wykonawstwo drogi powiatowej do Słobódki? 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pana radnego 

poinformował, iż był już przetarg na dostawę emulsji i kruszywa na drogi. 

Emulsja i kruszywa podrożały o 40 - 50 % w związku, z czym będzie mniejszy 

zakres rzeczowy zadań drogowych. Wyraził nadzieję, że w niedługim czasie 

zostaną zrealizowane planowane zadania inwestycyjne na drogach powiatowych 
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na terenie naszej gminy. 

3. Pan Zdzisław Szkiruć – Dyrektor Białowieskiego Parku na wstępie swojej 

wypowiedzi podziękował za zaproszenie na sesję Rady Gminy. Mówił, iż z 

zawodu jest ekologiem, a Gmina Narewka jest gminą, która w zakresie ochrony 

środowiska zrobiła już wszystko, albo wkrótce zrobi już wszystko, co możliwe. 

Pogratulował tego Panu Wójtowi i radnym Rady Gminy, którzy wiedzą, co to 

jest rozwój zrównoważony. Jako dyrektor BPN chce udowodnić, że rozwój 

zrównoważony jest możliwy, a BPN w tym zakresie jest partnerem. Poprzez 

udział pracowników parku w szkoleniach chce podnieść ich wiedzę na temat 

ekologii. Jego zdaniem przydomowe oczyszczalnie ścieków to bardzo ważna 

kwestia, gdzie potrzebna jest wysoka kultura i odpowiednia wiedza ich 

użytkowników. Poinformował, iż w najbliższych dniach w BPN ogłoszone 

zostaną konkursy na wykonanie różnego rodzaju prac i będą czynione prace 

przygotowawcze do realizacji zadania inwestycyjnego w Parku Pałacowym. 

Uważa, że BPN i osady parkowe w zakresie ekologii powinny być bez zarzutu. 

Stwierdził, iż coraz lepsza jest współpraca parku ze szkołami w zakresie 

działalności edukacyjnej i współpraca ta będzie kontynuowana. Mówił, iż 

pracownicy parku będą prowadzili działania w zakresie rozwoju turystyki w tym 

rejonie. To BPN powinien spowodować ściągnięcie na ten teren ludzi, natomiast 

obsługą turystów powinni zająć się mieszkańcy. Poinformował, iż od 1 stycznia 

2011 zmieni się status prawny parku, będzie on państwową osoba prawną. Całe 

mienie, dotychczas państwowe, będzie przekazane parkowi. Park ma zarabiać 

pieniądze na swoje utrzymanie. Park mógłby zaszkodzić drobnemu rynkowi, ale 

tego nie będzie robił, pracownicy parku są od ochrony przyrody, edukacji. 

Gospodarowanie przestrzenią jest trudne, a jedynym dobrem ograniczonym jest 

przestrzeń. Gospodarka przestrzenna oddziałuje na przyrodę. I tu musi być 

kompromis. Uważa, że z samorządem można się dogadać. W przypadku BPN 

jest łatwiej, gdyż w granicach parku nie ma prywatnych gruntów. Trwają prace 



 

11 

nad planem ochrony BPN, którego projekt będzie przedstawiony samorządom. 

Jest pomysł utworzenia Fundacji Puszczy Białowieskiej. Puszcza Białowieska 

bardzo dobrze kojarzy się w świecie. Stwierdził, iż na ukończeniu jest program 

dokarmiania żubrów, ale będzie kolejny program w tym zakresie. Jego zdaniem 

dobrze jest, że za ochronę żubrów się płaci. 

4. Pani Iwona Ptaszyńska – radna ze wsi Cieremki wnosiła o uzupełnienie 

ubytków w nawierzchni drogi gminnej Michnówka – Eliaszuki oraz opróżnienie 

pojemników KP – 7 w Eliaszukach, Michnówce. 

5. Pani Mirosława Trusiewicz – sołtys sołectwa Mikłaszewo pytała, czy 

przystanek przy Gminnym Ośrodku Zdrowia obowiązuje również autobusy 

Oktobusu, czy tylko autobusy PKS? Wnosiła o naprawę drogi gminnej na 

Chominoje /przed torami/. Pytała, gdzie należy zgłaszać, że zostały zalane łąki? 

6. Pani Helena Łuksza – sołtys sołectwa Michnówka wnosiła o ustawienie 

hydrantu przy posesjach Nr 14, 15, 16 w Michnówce, który byłby 

wykorzystywany do płukania linii wodociągowej, gdyż często jest w kranach 

brudna woda. Prosiła o ustawienie tablicy ogłoszeń we wsi Michnówka. 

7. Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Nowe wnosił o wykoszenie 

placu przy budynku byłej szkoły w Lewkowie Starym i podcięcie tam 

żywopłotu. 

8. Pan Artur Szymaniuk – sołtys sołectwa Siemianówka wnosił o udrożnienie 

odpływu wody przy skrzyżowaniu ul. Lipowej i Szkolnej w Siemianówce, gdyż 

wody opadowe zalewają posesje oraz o rozplantowanie nawiezionego gruzu i 

piasku przy cmentarzu w Siemianówce. 

9. Pan Jerzy Wasilczyk – sołtys sołectwa Narewka poinformował, iż nie ma 

drogowskazu na Stary Dwór od strony nowo wybudowanej drogi asfaltowej. 

Wnosił o dokonanie przeglądu lamp oświetlenia ulicznego w Narewce i 

uzupełnienie brakujących żarówek /m.in. przy jego posesji/. 

10. Pan Aleksy Wróblewski – sołtys sołectwa Planta mówił, iż w związku z 
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rezygnacją z prowadzenia sklepu w budynku świetlicy w Plancie chciałby, żeby 

dotychczasowy dzierżawca pomieszczenia na sklep posprzątał otoczenie byłego 

sklepu. Pytał, co dalej z pomieszczeniem dzierżawionym dotychczas na sklep. 

 11. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce pytał Pana Dyrektora BPN, czy 

Park sprzedaje drewno na opał? 

12. Pan Zdzisław Szkiruć – Dyrektor BPN, który odpowiadając na pytanie Pana 

radnego poinformował, iż w ubiegłym roku w BPN pozyskano niecałe 200 m³ 

drewna. Na dzień dzisiejszy nie jest w stanie dać wiarygodnej odpowiedzi na 

pytanie pana radnego, gdyż nie wie jak będzie z cięciem drzew w parku. Jest 

trend ochrony zachowawczej parku, czyli bez pozyskania drewna. Czy do 

potencjalnych obszarów powiększonego parku będą odnosiły się te rygory nie 

wie, jego zdaniem nie powinny one obowiązywać, ale trudno w tej chwili 

jednoznacznie stwierdzić jak to będzie.  

13. Pan Mieczysław Gryc – radny ze wsi Narewka pytał, czy zgłaszał się już 

ktoś do Urzędu Gminy z Gospodarstwa Pomocniczego przy WZMiUW 

Eksploatacja Wodociągów w sprawie kanalizacji przy ulicy Hajnowskiej w 

Narewce. Wnosił o wystąpienie z pismem do Gospodarstwa Pomocniczego o 

dokonanie przeglądu kanalizacji sanitarnej przy ul. Hajnowskiej w Narewce i jej 

naprawę. Były już w tej sprawie kierowane pisma do Kierownika Gospodarstwa, 

a na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego była złożona ze 

strony Pana kierownika deklaracja, że kanalizacja /po dokonaniu przeglądu 

kamerą/ zostanie naprawiona. 

14. Pan Jerzy Łuksza – radny ze wsi Olchówka wnosił o obkoszenie rowów 

melioracyjnych – cieków podstawowych od wsi Olchówka do wsi Leśna, gdyż 

zarośnięte rowy nie spełniają swojej roli i nie odprowadzają wody. Stanowi to 

duże utrudnienie bądź wręcz uniemożliwia użytkowanie łąk i pastwisk. Zgłosił, 

iż przy drodze powiatowej Olchówka – Masiewo są nachylone na jezdnię 

drzewa, które stanowią zagrożenie bezpieczeństwa ruchu drogowego i wnosił o 
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ich usunięcie. 

15. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy, który odnosząc się do głosów w 

wolnych wnioskach poinformował: 

- ubytki w nawierzchni drogi Michnówka – Eliaszuki zostaną uzupełnione, 

- pojemniki KP – 7 będą opróżnione, 

- w rozkładzie jazdy Oktobusu nie ma przystanku przy Ośrodku Zdrowia w 

Narewce. Przystanek ten dotyczy autobusów PKS, 

- droga do Chomińszczyzny zostanie naprawiona, 

- fakt zalania łąki trzeba zgłaszać do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa, 

- wniosek o wstawienie hydrantu w Michnówce zostanie przesłany do 

Gospodarstwa Pomocniczego przy WZMiUW Eksploatacja Wodociągów w 

Białymstoku, 

- tablica ogłoszeń w Michnówce zostanie wstawiona jesienią br., 

- trawa i chwasty na placu przy budynku byłej szkoły w Lewkowie Starym 

zostaną wykoszone, a żywopłot przycięty, 

- w sprawie niedrożnego przepustu przy skrzyżowaniu ul. Lipowej i Szkolnej w 

Siemianówce było już wysyłane pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, na 

które nie ma jeszcze odpowiedzi. Raz jeszcze prześlemy wniosek do ZDP, 

- nawieziony gruz przy cmentarzu w Siemianówce zostanie rozplantowany, 

- 2 drogowskazy na Stary Dwór zostaną ustawione. W tej sprawie wystąpimy do 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

- wniosek o dokonanie przeglądu oświetlenia ulicznego i uzupełnienie 

brakujących żarówek w Narewce zostanie przesłany do Rejonu Energetycznego, 

- poprosimy dotychczasowego dzierżawcę lokalu w świetlicy wiejskiej o 

posprzątanie otoczenia budynku. W pomieszczenie dzierżawionym na sklep 

będzie świetlica wiejska, 

- w sprawie naprawy kanalizacji przy ul. Hajnowskiej w Narewce nikt z 
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Gospodarstwa Pomocniczego przy WZMiUW do Urzędu Gminy się nie 

zgłaszał. Wniosek zostanie przesłany do Eksploatacji Wodociągów, 

- wniosek o obkoszenie rowu melioracyjnego od Olchówki do Leśnej zostanie 

przesłany do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w 

Białymstoku, 

- do Zarządu Dróg Powiatowych i Nadleśnictwa Browsk w Gruszkach 

przekazany zostanie wniosek o wycięcie drzew nachylonych nad jezdnię drogi 

Olchówka – Masiewo. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Niedźwiedź zamknął o godz. 11,45 obrady XXXV sesji Rady Gminy 

Narewka i podziękował zebranym za udział.  

Na tym protokół zakończono. 

Do protokołu dołączono 4 załączniki. 

 

Protokolant:                                                      Przewodniczący Rady Gminy 

 

N. Kiczkaluk                                                             Andrzej Niedźwiedź 

podinspektor  

 

 

 


